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Z odborných komisí
Rady MČ Praha 14

Školská komise (8. dubna)

Mgr. Rovan, vedoucí ekonomického odboru, informoval o hospodaření ZŠ Vybíralova a ZŠ Chvaletická v režimu nájemní smlouvy.
Komise vzala na vědomí žádost o byt D. Laštovkové, uklízečky z MŠ Paculova, a jednomyslně ji doporučila. Komise bude průběžně
informována o akci Internet do škol, která v současné době probíhá na ZŠ Gen. Janouška a ZŠ Bří Venclíků.

Školská komise (6. května)

Byla seznámena s termíny jmenování současných ředitelů ZŠ do funkce, doporučila Radě hodnotit ředitele ke konci každého školního
roku. Dále vzala na vědomí návrh zřizovací listiny ZŠ Šimanovská. Předsedkyně komise PaedDr. Vladimíra Kohoutová připomněla, že
ZŠ Chvaletická v letošním roce oslaví 25. výročí otevření školy a ZŠ Bří Venclíků 20. výročí.

Komise životního prostředí (15. dubna)

Komise byla informována o postupu při řešení stížnosti pana Dubského na údržbu zeleně na sídlišti Černý Most. Dále vzala na vědomí
návrh řešení dopravní situace v Hloubětíně na křižovatce Poděbradská x Pod Turnovskou tratí a na Jahodnici na komunikaci Manželů
Dostálových. K řešení dopravní situace v Broumarské navrhla další (třetí) variantu, umožňující příjezd kamionů do sídla firmy
PRAGOTRANS od Českobrodské do Lednické. V úseku od Lednické po Ocelkovu by byl zákaz vjezdu všech vozidel s hmotností nad
3,5 tuny.
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